

CHINESE EVANGELICAL FREE CHURCH OF LOS ANGELES (CEFCLA)

羅省華人播道會

地址：1111 S. Atlantic Blvd., Monterey Park, California

職位：主任牧師

我們是一所多元文化的教會大家庭，在順服耶穌基督的主權下，彼此相愛，互相尊重；存喜樂的心共同事奉，使萬民作主的門徒。我們的會眾若有 750 人，透過三種語言—粵語、英語及國語一同敬拜主耶穌基督。

資歷：

- 必須為已按立牧師
- 擁有一些不少於十年牧會經驗，其中最少五年在北美多元文化華人教會牧養
- 備道學/神學碩士學位或更高學歷
- 有領導及教導恩賜
- 能帶領教牧團隊，使教會領受異象共同成長

申請：

- 請瀏覽本會網頁：www.cefcla.org，填交申請表格
- 查詢可電郵至：SPSearch@cefcla.org
- 想了解更多詳情及填寫申請表格，請點擊 <https://web.cefc.org/en/job-opportunities/>

CHINESE EVANGELICAL FREE CHURCH OF LOS ANGELES (CEFCLA)

Location: 1111 S. Atlantic Blvd., Monterey Park, California

Position: Senior Pastor

We are a multicultural church family under the lordship of Jesus Christ, loving and respecting one another, serving joyfully together to make disciples of all nations. CEFCLA has about 750 members worshipping our Lord Jesus Christ in three languages – Cantonese, English and Mandarin.

Requirements:

- an ordained pastor who has at least ten years of pastoral experience, with at least five years of experience in multi-cultural Chinese churches in North America.
- holds a master's degree in divinity, theology or higher
- gifted in teaching and leadership, and able to lead the pastoral team to help grow the church with vision.

To apply:

- Complete application on our church website: www.cefcla.org
- Email your inquiries to SPSearch@cefcla.org
- For more details and fill in the application form, please click <https://web.cefc.org/en/job-opportunities/>